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Iiow αέρα ο σχεδιασμός για άρση του
ΣΥΜΦΩΝΑ ΜΕ ΤΟΥΣ 

ΕΙΔΙΚΟΥΣ ΤΟ ΔΙΗΜΕΡΟ 
(ΠΑΡΑΜΟΝΗ ΚΑΙ ΑΝΗΜΕΡΑ) 

ΤΉΝ ΠΡΩΤΟΧΡΟΝΙΑ 
ΚΑΤΑΓΡΑΦΗΚΕ 

ΤΡΙΠΛΑΣΙΑΣΜΟΣ ΤΟΥ 
ΦΟΡΤΙΟΥ ΣΤΗΝ ΑΤΤΙΚΗ, 

ΜΕ ΤΟΥΣ ΕΙΔΙΚΟΥΣ ΝΑ 
ΑΓΠΝΙΟΥΝ ΠΑ ΤΗΝ ΠΟΡΕΙΑ 

ΤΗΣ ΠΑΝΔΗΜΙΑΣ

Σ
την πικρή πραγματικότητα, 
αυτή του κορωνοϊοά, προ
σγειωθήκαμε ξανά η Ελλάδα 
μετά τις γιορτές, ενώ λόγω των εορ

ταστικών ημερών πραγματοποιού
νταν λιγότερα τεστ. Είναι άλλωστε 
γνωστό ότι την εορταστική περίοδο, 
δηλαδή Χριστούγεννα και Πρωτο
χρονιά, με τις... ευλογίες της κυβέρ
νησης χαλαρώσαμε, με αποτέλεσμα 
να αυξηθεί επικίνδυνα το πκό φορ
τίο της χώρας μας. Συγκεκριμένα, 
σύμφωνα με τους ειδικούς το διή
μερο (παραμονή και ανήμερα) την 
Πρωτοχρονιά καταγράφηκε τριπλα- 
σιασμός του φορτίου στην Απική, με 
τους ειδικούς να αγωνιούν για την 
πορεία της πανδημίας. Μάλιστα, τα 
επόμενα εικοσιτετράωρα αναμένεται 
να το δούμε αυτό και στα κρούσματα. 
Τα στοιχεία δεν είναι ενθαρρυντικά 
με τους επιστήμονες να προειδοποι
ούν ότι πολύ σύντομα θα βρεθού
με σε επίπεδα Οκτωβρίου, φοβού
μενη ότι αναμένεται να ξεκινήσει 
ραγδαία αύξηση των μολύνσεων. 
Αυτός άλλωστε είναι και ο λόγος που 
από την κυβέρνηση, αφότου αρχι
κά επέτρεψαν «μετακίνησες» και τα 
Χριστούγεννα και την Πρωτοχρο
νιά, έσπευσαν να σώσουν ότι σώζε
ται με την ανακοίνωση του σκληρού 
lockdown στο σύνολο της χώρας 
-τουλάχιστον- μέχρι ης 11 Ιανουάρι
ου. Το μεγάλο ερώτημα πλέον είναι 
αν το lockdown αυτής της εβδομά
δας είναι αρκετό για να περιορίσει 
την «ζημιά» που έγινε στις γιορτές. 
Παρά το γεγονός ότι τα στοιχεία δεν 
είναι καθόλου ενθαρρυνηκά αναφο
ρικά με την επόμενη μέρα από την 
κυβέρνηση ανακοινώνουν... άνοιγ
μα των καταστημάτων, με το γνω
στό click away, στις 11 Ιανουάριου, 
τη στιγμή που οι ειδικοί δεν έχουν 
ακόμα αποφανθεί. Συγκεκριμένα, 
μιλώντας στο MEGA ο γ.γ. Εμπο
ρίου και Προστασίας του Κατανα
λωτή, Παναγιώτης Σταμπουλίδης, 
είπε πως «τη Δευτέρα θα λειτουργή
σει ξανά κανονικά το click away», 
ενώ συμπλήρωσε πως «τη Δευτέ
ρα να επέλθουμε σε όσα ήταν σε 
λειτουργία μέσα στις γιορτές». Την 
ίδια στιγμή, οι καταστηματάρχες 
παρακολουθούν τις δηλώσεις των 
κυβερνητικών στελεχών και ευελ- 
πιστούν ότι δεν θα βρεθούν μπρο
στά σε αλαλούμ, παρόμοιο με αυτό 
που βρέθηκαν αντιμέτωποι κΟαθη-

λης, πρέπει να κάνουν το εμβόλιο, 
πάνω από 7 εκατομμύρια άνθρωποι.

Τα λύματα δείχνουν 
αύξηση κρουσμάτων
Όλα αυτά τη στιγμή που τα στοιχεία 
από τα λύματα της Αττικής όσον αφο
ρά στην πορεία των κρουσμάτων 
κοροναϊού είναι ιδιαίτερα ανησυ
χητικά. Σύμφωνα με τον καθηγητή 
αναλυτικής χημείας στο ΕΚΠΑ, Νίκο 
θωμαΐδη, την επόμενη βδομάδα θα 
δούμε αύξηση στα κρούσματα, κάτι 
που ξεκίνησε ήδη από σήμερα. Ο 
κ. θωμαΐδης είπε ότι όταν αρχίσει 
να κινείται και άλλο ο κόσμος στο 
λεκανοπέδιο της Αττικής και αρχίσει 
ο συγχρωτισμός, σίγουρα θα υπάρ
ξει αύξηση των κρουσμάτων και θα 
αποτυπωθεί και στα λύματα. Τόνισε 
μάλιστα όη αυτό ενδέχεται να το δού
με την επόμενη βδομάδα. Η αύξηση 
του πκού φορτίου στα λύματα όπως 
είπε μπορεί να οφείλεται στον συγ
χρωτισμό και την διασπορά σε μια 
ηλιακή ομάδα που είναι ασυμπτω- 
ματικοί, νεαρότερης ηλικίας. «Είναι

των με αυτή τη 
μέθοδο επέφε
ρε αύξηση κρου

σμάτων της τάξης 
του 8 - 9%. Όλα 

αυτά, σε μια περίοδο 
που τα νέα από τον υπό

λοιπο πλανήτη μόνο... ενθαρρυντι
κά δεν είναι. Η Αγγλία ανακοίνωσε 
το τρίτο πανεθνικό lockdown, ενώ 
ακολούθησε η Γερμανία. Παράλλη
λα και η Γαλλία, στην οποία βρίσκο
νται αυστηρά μέτρα, κάνει πίσω στο 
άνοιγμα των εστιατορίων και των 
χώρων εστίασης, που είχε προα
ναγγείλει. Τα πράγματα δεν γίνο
νται καλύτερα, ούτε στο πλαίσιο 
των εμβολιασμών. Οι εμβολιασμοί 
στην Ελλάδα -το ίδιο και στην Ευρώ
πη- προχωρά με πολύ αργά βήμα
τα, απομακρύνοντας την ελπίδα για 
σύντομη απαλλαγή από το φονικό 
ιό. Στην Ελλάδα μέχρι σήμερα έχουν 
εμβολιαστεί μόλις 16.000 άνθρω
ποι, τη στιγμή που για να έχει εμβο
λιαστεί το 70% της χώρας, άρα και 
να πετύχουμε την ανοσία της αγέ-

γητές και μαθητές 
αναφορικά με το 
άνοιγμα των σχο
λείων.

Χαμηλώνουν us 
προσδοκία
Με αυτές τις δηλώσεις δεν φαίνε
ται να συμφωνούν. Συγκεκριμένα, ο 
καθηγητής Περιβαλλοντικής Μηχα
νικής της Πολυτεχνικής Σχολής του 
ΑΠΌ Δημοσθένης Σαρηγιάννης, ο 
οποίος διαφωνούσε και με το άνοιγ
μα των σχολείων στις 11 Ιανουάρι
ου, προέβλεψε ότι στα τέλη Ιανουά
ριου θα βρισκόμαστε στο ίδιο σημείο 
που ήμασταν στα τέλη Οκτωβρίου. 
Υπενθυμίζεται ότι τα δεδομένα στα 
τέλη Οκτωβρίου μας οδήγησαν στο 
lockdown που τελικά εφαρμόστηκε 
στις 7 Νοεμβρίου και βρίσκεται -με 
διάφορες παραλλαγές- σε ισχύ μέχρι 
σήμερα. Αξίζει σε αυτό το σημείο να 
αναφερθεί ότι και το άνοιγμα της 
αγοράς, έστω και με τη μέθοδο του 
click away δεν είναι «αθώο», αφού 
το πρώτο άνοιγμα των κατάστημά-
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lockdown

κάποιες παρατηρήσεις που μας οδη
γούν στο να κάνουμε κάποιες υπο
θέσεις. Πρέπει να είμαστε ιδιαίτε
ρα προσεκτικοί πς επόμενες 2 εβδο
μάδες διότι αν είναι έτσι ενδέχεται 
να έχουμε μεγαλύτερη διάδοση αν 
δεν τηρηθούν τα μέτρα». Εξήγη
σε επίσης ότι το τελευταίο ΙΟήμε- 
ρο κατά μέσο όρο ήταν μειωμένο 
το πκό φορτίο στα λύματα και αυτό 
ήταν απόρροια των προηγούμε
νων μέτρων και της συμπεριφοράς 
μας. Όμως, σε αυτό το εορταστικό 
ΙΟήμερο των οποίων τα αποτελέ
σματα ήταν μέχρι και την Κυριακή, 
παρατηρήθηκαν 2 αυξήσεις. Μία τα 
Χριστούγεννα 26-27/12/2020 και 
μία στις 31/12/2020 -1/1/2021. 
Στην πρώτη περίπτωση το ιικό φορ
τίο διπλασιάστηκε και στην δεύτε
ρη τριπλασιάστηκε!

«Αναμένουμε έξαρση 
κρουσμάτων»
«Αναμένουμε έξαρση κρουσμά
των» προειδοποίησε και ο πρύτα
νης ΕΚΠΑ, θάνος Δημόπουλος. 
«Μετά από εορταστικές περιόδους 
αναμένουμε έξαρση κρουσμάτων. 
Με δεδομένη τη θέληση όλων μας 
να ξεκινήσει η λειτουργία των σχο
λείων όσο γίνεται νωρίτερα, πάρ- 
θηκε η απόφαση για ένα περιορι
σμό στην κινητικότητα για τη μεί
ωση του πκού φορτίου», σημείωσε 
ο κ. Δημόπουλος. «Για να παρθεί 
η απόφαση για τις εκκλησίες θα 
είχαν προσμετρηθεί οι παράγοντες 
με βάση τα επιδημιολογικά μοντέ
λα. Εγώ δεν μετέχω στη συνεδρία
ση της Επιτροπής. Είναι θέματα που 
αφορούν κεντρικές αποφάσεις της 
κυβέρνησης. Νομίζω κανείς δεν έχει 
διάθεση να έρθει σε διαφωνία με 
θεσμικούς παράγοντες, όπως είναι 
η εκκλησία» συνέχισε.
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